

2024 YILI TAHMİNİ BORDRO PARAMETRELERİ	
Asgari Ücret	01.01.2024 - 31.12.2024
Aylık Brüt Asgari Ücret	18.780,30
Aylık Net Asgari Ücret	15.963,26
Günlük Brüt Asgari Ücret	626,01
Saatlik Brüt Asgari Ücret	83,47
Aylık Brüt Asgari Ücret / Yeraltı İşçileri	37.560,60
Stajyer Ücreti / Çalışan Sayısı 20+ İş Yerleri	4.788,98
Stajyer Ücreti / Çalışan Sayısı 20'den Az İş Yerleri	2.394,49
Kalfa Ücreti / Mesleki Eğitim Merkezi 12. Sınıf	7.981,63
Çırak ve Aday Çırak Ücreti	4.788,98

SGK Parametreleri	
Günlük Prime Esas Kazanç Tabanı	626,01
Günlük Prime Esas Kazanç Tavanı	4.695,08
Aylık Prime Esas Kazanç Tabanı	18.780,30
Aylık Prime Esas Kazanç Tavanı	140.852,25
Çocuk Yardımı SGK İstisnası	375,61
Aile Yardımı SGK İstisnası	1878,03
Nakit Yemek Parası SGK İstisnası	148,05
Yemek Kartı SGK İstisnası	148,05
İşveren BES + Özel Sağlık S. SGK İstisnası	5.634,09

Gelir Vergisi Parametreleri	
1. Vergi Dilimi % 15	0 - 115.000
2. Vergi Dilimi % 20	115.000 - 250.000
3. Vergi Dilimi % 27	250.000 - 915.000
4. Vergi Dilimi % 35	915.000 - 3.150.000
5. Vergi Dilimi % 40	3.150.000 +
Yemek Kartı GV İstisnası	165,00
Nakit Yemek Parası GV İstisnası	165,00
Yol/Ulaşım Kartı GV İstisnası	85,00
1. Derece Engellilik İndirimi/GVK	9.700
2. Derece Engellilik İndirimi/GVK	5.700
3. Derece Engellilik İndirimi/GVK	2.500

Nakit Yemek Parası DV İstisnası	165,00
---------------------------------	--------

Kıdem Tazminatına Esas Ücret Tavanı	32.885,80
--	------------------